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Poznań,20 listopada 2017 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: kontenerów na odzież na terenie Świerczewa. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W ostatnim czasie po raz kolejny na ulicach Świerczewa pojawiły się kontenery, podobne do tych 

w których kiedyś była zbierana odzież. Teraz jednak kontenery te są nieopisane, przez co powstaje wokół 

nich zbiorowisko odpadów. 

Zwracam się z prośbą o sprawdzenie legalności ustawienie kontenerów w poniższych lokalizacjach: 

 skrzyżowanie ulic: Rejewskiego/Kołłątaja 

 skrzyżowanie ulic: Korczaka/Kołłątaja 

 skrzyżowanie ulic: Buczka/Sempołowskiej 

 ulica Korfantego - parking przy Sielace 

 ulica Kwiatkowskiego – pomiędzy ul. Kołłątaja i Kunickiego. 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 


